
Fra: Ragna Fagerli <ragna.fagerli@trondheim.kommune.no>
Til: Tore Dyrendahl <tore.dyrendahl@trondheim.kommune.no>
Kopi: verdal <bente.naverdal@trondheim.kommune.no>, Mari Hage Basberg <mari.hage.basberg@trondheim.kommune.no>
Sendt: 28. november 2022 kl. 10.46
Emne: Re: Spørsmål om det.reg. sykkelvei Lilleby skole - Strandveien

Hei, her kommer svar fra saksbehandler: 

1. Stigningen i Nordtvedts gate endres ikke. Det som endres i Nordtvedts gate er utretting
ved påkobling mot Strandveien. I tillegg skal gaten dreneres. Nordtvedts gate er privat veg,
og dermed kan ikke vi styre driften, men den vil nok bli som i dag.   

2. Bestemmelsen sikrer en variert sammensetning av vegetasjon, i ulike sjikt. Dette kan
være positivt for insekter. Men, hovedfokuset i planarbeidet har vært trærne sin funksjon som
skjerming, og estetikken/opplevelsen, av ulike arter. Bestemmelsen kan spesifiseres ved å si
at "stedegne arter skal brukes" eller at "det skal velges arter som favoriseres av pollinerende
insekter". Det er vanskelig å etablere blomstereng i kombinasjon med trær, men kanskje det
kan være mulig med eng i deler av o_VS2, i den østre delen, der det er for smalt for trær. -
Da må det isåfall spesifiserer i bestemmelsen. 

Vennlig hilsen

Ragna Fagerli
byplansjef
Byplankontoret

Mobil: 90 91 99 85

Sentralbord: 72 54 25 00

Erling Skakkes gate 14
Postboks 2300, Sluppen
7004 Trondheim

søn. 27. nov. 2022 kl. 13:23 skrev Tore Dyrendahl <tore.dyrendahl@trondheim.kommune.no>:
Hei, 

Jeg har noen spørsmål om detaljreguleringen av sykkelveien Lilleby skole - Strandveien som skal til behandling i bystyret 8.
desember. 

1) Akebakke i Nordtvedts gate. Det står i planbeskrivelsen side 14 at "Akebakken i Nordtvedts gate består" og det står at
Nordtvedts gate skal fortsatt være grusvei. Betyr dette at gangveien ikke vil bli brøytet om vinteren og at stigningen ikke blir
endret slik at akebakken kan brukes om vinteren? 

2) Grøntarealene i området i dag har i dag arter, bl.a. villblomster som er bra for insekter, og det er birøktere i området i dag. I
bestemmelsen § 6.1 står det: "Innenfor område o_VS1-2 skal det beplantes løvtrær og bartrær. Det skal benyttes arter med
naturpreg, og beplantningen skal ha en variert sammensetning av høyder og arter langs strekningen." 

Sikrer denne bestemmelsen gode forhold for insekter? Hvis ikke, er det mulig å legge til noe i bestemmelsen som sikrer dette? 

Vennlig hilsen
Tore Dyrendahl
Bystyremedlem i Trondheim for Miljøpartiet De Grønne
Leder i areal- og samferdselskomiteen
Mob: 970 09 886
E-post: tore.dyrendahl@trondheim.kommune.no




